

NOTICE OF PROPOSED PROCUREMENT (NPP)
For
TASK BASED INFORMATICS PROFESSIONAL SERVICES (TBIPS)

GSIN: D302AAP Informatics Professional and Consulting Services,
 Software Development and Implementation

Reference Number:	2020-02139	Solicitation Number:	15360093
Organization Name:	NATIONAL DEFENCE/DEFENCE RESEARCH AND DEVELOPMENT CANADA		
Solicitation Date:	30 November, 2020	Closing Date:	16 December, 2020 02:00 PM EST
Anticipated Start Date:	11 January, 2021		
Estimated Delivery Date:		Estimate Level of Effort:	60 days
Contract Duration:	The contract period will be for 3 months from the date of contract with an irrevocable option to extend it for up to 2 additional one-year periods		
Solicitation Method:	Competitive	Applicable Trade Agreements:	WTO-AGP, NAFTA, CCFTA, CFTA, CPFTA, CKFTA, Canada-Columbia FTA, Canada-Honduras FTA, Canada-Panama FTA,
Comprehensive Land Claim Agreement Applies:	No	Number of Contracts:	1

Requirement Details

Tendering Procedure: Selective Tendering

This requirement is open only to those TBIPS Supply Arrangement Holders who qualified under Tier 1 for services in the National Capital Region for the following category:

One Level 2 Programmer / Software Developer (Category A.6)

The following SA Holders have been invited to submit a proposal:

- ADRM Technology Consulting Group Corp.
- CAE Inc
- Calian Ltd.
- Computer Sciences Canada Inc.
- Conoscenti Technologies Inc.
- I.M.P. Group Limited
- iFathom Corp, Simfront Simulation System Corporation, ING Engineering Inc., in JV
- MDA Systems Ltd.
- Modis Canada Inc.
- New Technologies Inc.
- Rockwell Collins Canada Inc
- SoftSim Technologies Inc.
- Spaghetti Logic Inc.
- Thales Canada Inc.
- Unisys Canada Inc.

Description of Work:

DRDC-Ottawa Research Center requires a software developer contractor to support the integration effort of existing Electro-Optic (EO) and Radio-Frequency (RF) simulation systems. This effort is to occur during FY20-21, and to continue during the two option years FY21-22 and FY22-23. During the two option years, the research centre is also seeking another development with the integration of RF Hardware-in-the-Loop (HWIL) systems with a constructive simulation, and is therefore planning to use the same contractor to that end due to the commonality in the technologies used in both projects.

- Bidders must submit a bid for all resource categories
- The work is currently not being performed by a contracted resource.

Security Requirement: ASI – OTAN - Secret

Minimum Resource Security Required: Secret

Contract Authority

Name: Tony Truong
Phone Number: 613-901-7828
Email Address: Tony.Truong@forces.gc.ca

Inquiries

Inquiries regarding this RFP requirement must be submitted to the Contracting Authority named above. Request for Proposal (RFP) documents will be e-mailed directly from the Contracting Authority to the Qualified Supply Arrangement Holders who are being invited to bid on this requirement. BIDDERS ARE ADVISED THAT “BUYANDSELL.GC.CA” IS NOT RESPONSIBLE FOR THE DISTRIBUTION OF SOLICITATION DOCUMENTS. The Crown retains the right to negotiate with any supplier on any procurement. Documents may be submitted in either official language.

NOTE: Task-Based Informatics Professional Services (TBIPS) Method of Supply is refreshed three (3) times per year. If you wish to find out how you can be a “Qualified SA Holder”, please contact RCNMDAL-NCRIMOS@pwgsc.gc.ca

AVIS DE PROJET DE MARCHÉ (APM)

pour les

SERVICES PROFESSIONNELS EN INFORMATIQUE CENTRÉS SUR LES TÂCHES (SPICT)

NIBS: D302AAP - Services professionnels en informatique, développement de logiciel et implémentation

Numéro de référence :	2020-02139	Numéro de la demande de soumissions :	15360093
Nom de l'organisation :	<i>Défense nationale / Recherche et développement pour la défense Canada</i>		
Date de la demande de soumissions :	19 novembre, 2019	Date de clôture :	04 décembre, 2019 14H00 L'EST
Date de commencement Prévue :	02 janvier, 2020	Niveau d'effort estimatif :	60 jours
Date de livraison Estimative :	<i>Le contrat est d'une durée d'environ 3 mois à compter de la date d'attribution du Contrat et est assorti de deux (2) périodes d'option d'un (1) an.</i>		
Méthode d'invitation :	Par concurrence	Accords commerciaux applicables :	<i>AMP-OMC, ALENA, ALECC, ALEC, ALECP, ALE Canada – Corée, ALE Canada – Colombie, ALE Canada – Honduras, ALE Canada – Panama</i>
L'entente sur les revendications territoriales globales s'applique :	Non	Nombre de Contrats :	1

Renseignements sur le besoin

Procédure d'appel d'offres : Appel d'offres sélectif

Le présent appel d'offres s'adresse exclusivement aux titulaires d'un arrangement en matière d'approvisionnement (AMA) répertoriés ci-après, qui sont qualifiés pour les services du palier 1 et les catégories suivantes dans la région de la capitale nationale pour les catégories suivantes :

Programmeur niveau 2 / Développeur de logiciel (catégorie A.6)

Les titulaires d'un AMA suivants ont été invités à présenter une proposition :

- 3902641 Canada Inc
- Axio Solutions Inc.
- CAE Inc.
- Calian Ltd.
- Confluence Consulting Inc. in Joint Venture with the Corporate Renaissance Group
- Four Point Solutions Ltd.
- General Dynamics Land Systems – Canada Corporation
- Ibiska Telecom Inc. and CM Inc., as a contractual Joint Venture
- iFathom Corp, Simfront Simulation System Corporation, ING Engineering Inc., in JV
- KPMG LLP
- Lumina IT inc.
- MGIS Inc.
- NRNS Incorporated
- Prolity Corporation
- Spaghetti Logic Inc.
- Thinking Big Information Technology Inc.
- Unisys Canada Inc.
- WorldReach Software Corporation
- Zernam Enterpris

Description des travaux :

Le centre de recherche d'Ottawa de RDDC requiert un développeur de logiciel pour supporter une activité d'intégration de systèmes de simulation existant, Électro-Optique (EO) et Fréquences Radio (FR). Le centre de recherche de recherche désire aussi entreprendre l'intégration de systèmes Hardware-in-the-Loop (HWIL) avec des simulations constructives pour les périodes AF20-21 et AF21-22, et par le fait compte utiliser le même contractant étant donné que les deux projets utilisent les mêmes technologies.

- Les soumissionnaires doivent présenter une proposition pour toutes les catégories de ressources.
- Les services requis ne sont pas présentement offerts par un autre entrepreneur.

Exigences relatives à la sécurité : *LVERS des Services professionnels centralisés no 20*

Niveau minimum d'attestation de sécurité requis pour la ressource: *Secret*

Autorité contractante

Nom :	<i>Tony Truong</i>
Numéro de téléphone :	<i>613-901-7828</i>
Courriel :	<i>Tony.Truong@forces.gc.ca</i>

Demandes de renseignements

Les demandes de renseignements concernant la présente demande de propositions (DP) doivent être adressées à l'autorité contractante susmentionnée. Celle-ci enverra les documents de la DP directement par courriel aux titulaires d'un arrangement en matière d'approvisionnement qualifiés qui ont été invités à soumissionner. AVIS AUX SOUMISSONNAIRES : ACHATSETVENTES.GC.CA N'EST PAS RESPONSABLE DE LA DISTRIBUTION DES DOCUMENTS DE L'INVITATION À SOUMISSIONNER. L'État se réserve le droit de négocier avec tout fournisseur dans le cadre de tout marché. Les documents peuvent être présentés dans l'une ou l'autre des langues officielles.

REMARQUE : La méthode d'approvisionnement des services professionnels en informatique centrés sur les tâches (SPICT) est mise à jour trois (3) fois par année. Si vous désirez savoir comment vous pouvez devenir un « titulaire d'AMA qualifié », veuillez communiquer avec RCNMDAI.-NCRIMOS@pwgsc.gc.ca